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Onderwerp  

Beantwoording schriftelijke vragen – 

Natuurlijk BBW en Lijst Avis-Meuwese 

– Aanbesteding RWZI's 

    

 

Geachte mevrouw Koning-Bruijn en heer Meuwese, 

 
Op 2 november jongstleden stelde u het college van dijkgraaf en hoogheemraden schriftelijke 

vragen over de aanbesteding van RWZI's (21.1013868). Met deze brief voorzien wij in de 
beantwoording van uw vragen. Op de volgende pagina's vindt u de vragen, gevolgd door een 
reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens het college van dijkgraaf en hoogheemraden, 

 

de secretaris,  de  voorzitter,  

 

 

M.J. Kuipers   drs. L.H.M. Kohsiek  
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Schriftelijke vragen namens onderstaande fracties aan de portefeuillehouder Waterketen mevrouw 

Marjan Leijen: 

 

Mevrouw Leijen bent u bekend met het krantenartikel uit het NHD van 2021-09-12? 

Klopt dit inhoud van het artikel? 

Wordt dit nog toegelicht in de commissie BMW of in het CHI? 

Waarom worden alle RWZI’s genoemd? 

Hoe staat dit in verhouding tot het zoveel mogelijk lokaal aanbesteden? Worden hier lokale 

onderaannemers bij ingeschakeld en zijn hier afspraken over gemaakt? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

  

  

Fractie Avis-Meuwese 

Fractie Natuurlijk BBW 

  

Elly Koning – Bruijn 
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Vraag 1.  

Mevrouw Leijen bent u bekend met het krantenartikel uit het NHD van 2021-09-12? 

  

Antwoord 

Ja, dit krantenartikel heb ik gelezen. 

 

Vraag 2.  

Klopt de inhoud van het artikel? 

 

Antwoord 

Ja, het artikel klopt. 

 

Vraag 3.  

Wordt dit nog toegelicht in de commissie BMW of in het CHI? 

 

Antwoord 

Het onderwerp wordt niet verder toegelicht in de commissievergadering BMW of in de CHI-

vergadering. In de commissievergadering BMW van 8 september 2021 heb ik een toelichting 

gegeven. Via deze beantwoording van uw schriftelijke vragen verschaf ik graag verdere 

duidelijkheid.  

 

Vraag 4.  

Waarom worden alle RWZI's genoemd? 

 

Antwoord 

In 2019 is door het CHI een uitvoeringskrediet beschikbaar gesteld van € 30 miljoen voor het op 

programmatische wijze uitvoeren van renovaties aan alle rwzi's in de periode 2020-2024. Dit is de 

reden waarom alle rwzi's worden genoemd.  

 

Vraag 5.  

Hoe staat dit in verhouding tot het zoveel mogelijk lokaal aanbesteden? Worden hier lokale 

onderaannemers bij ingeschakeld en zijn hier afspraken over gemaakt? 

 

Antwoord 

Vanwege de hoogte van het aan te besteden bedrag was het een vereiste om Europees aan te 

besteden. Er hebben geen passende lokale aannemers ingeschreven voor de renovaties. Verder 

mogen wij niet voorschrijven dat er met lokale onderaannemers moet worden gewerkt. De bedrijven 

die het project gegund hebben gekregen mogen wel gebruikmaken van onderaannemers. Wij mogen 

dit als aanbestedende dienst niet beperken.  

 

 


